
Anteckningar, möte med styrelsen och lagrepresentanter 2019-04-11 
  

 

Årsmötet genomfört 
Leif Bergström, Martin Wikström, Jenny Singer Berntsson, Kenneth Andersson var på plats. (protokoll 

bifogas) 

 

6 juni korvförsäljning? 
Vågar vi säga ja till att vi säljer korv utanför Kulturhuset den 6 juni? Ja vi hoppas på 4-5 föräldrar från 

varje lag! Vinsten går till gemensamma lagens kassa. Till exempel kan bidra till att vi kan köpa in mer 

kläder till barnen. Vi kan ställa upp några mål och erbjuda spel 3 mot 3 för skojs skull.  

 

Kläder framöver 
Fram till nu har vi kunnat ha ett gratis matchställ för de som börjar spela med oss. Tyvärr kommer 

inte vi kunna fortsätta med det framöver. Men ska se till att vi ordnar möjlighet att köpa till bra pris. 

Just nu har vi kvar en del pengar från 50/50-fonden, men det kommer inte att finnas hela tiden. Finns 

det möjlighet att hitta sponsorer via föräldrar i föreningen? Kolla runt. Finns det fler bidrag att söka? 

Lagen 
Vi har två aktiva lag F9 och F8. I F9 är det nästan bara Skarpatorpbarn, i F8 är det blandat Filosofiska 

och Skarpatorp. Men vi vill också dra igång ett lag de som går i sexårs. Martin och kanske Kenneth är 

med på de två första passen och under dessa gånger inventerar vi om det finns föräldrar som vill vara 

aktiva. Micke som är med F9 kanske också kan vara med i F6-7? 

 

Utomhusträningarna sker under våren: 

Måndagar 16-17.30 F9 (F2010) 

Tisdagar 16-17.30 el (16.30-17.30) med F8 (F2011) och F7 (F2012) 

Onsdag kväll har vi tid ca. 19-20.30. Kanske är detta en bra tid för det lag för tonårstjejer som det 

finns planer för. Alternativ mamma-dotterlag. En eller flera ledare behövs! 

 

Osäkert om damlaget kommer att fortsätta spela i år. 

Roligt om föreningen kan växa! Viktigt för Skarpnäck.  

Välkommet med fler föräldrar som tränar eller gör saker kring lagen 

 

 

 

 



Gemensam ekonomi vs. Separat ekonomi 
 

Vi pratade om att det är viktigt att lagen har sin separata ekonomi. Samtidigt som också föreningen 

har pengar för övergripande utgifter.  

Vad kostar i de enskilda lagen? Ex. kläder, tillbehör, domaravgifter, turneringar, kanske hyra för hallar 

framöver.  

Vad kostar övergripande i föreningen? Containerhyran, medlemskap i fotbollsförbundet etc. Inköp av 

allt träningsmaterial, bollar, ledartröjor, administration etc 

Hallhyra kan bli aktuellt i vinter. Utomhushyran betalas av nolltaxa via Stockholms stad.  

Materialinköp till klubben. Vi har bollar, västar, mål och en mängd material så vi klarar oss bra 

framöver. Inköp av träningsstege och frisparksfigurer på gång. Nyligen har vi köpt in  

förstaförbandväskor och bollar.  

Kenneth och Martin kollar vidare om vi ska ha en bokföring för varje lag eller försöka få till en 

gemensam bokföring med separata konton. Finns bra open source-programvara för det.  

 

Övrigt 
 

Medlemshantering – nya medlemmar måste registreras med namn, personnummer och hemadress.  

Närvarohantering – väldigt viktigt att vi tar närvaro på träningar, samlingar och matcher. Ligger som 

grund för LOK-stöd.  

 

Göra egen turnering?  

Vi har möjlighet att ha en egen turnering och bjuda in andra lag. Spela på natur- eller konstgräs. Det 

är roligt och bra för lagen. Men det också många andra som ordnar liknande grejer . Vi kommer inte 

att dra i detta i år. Men värt att fundera på till nästa år. Hoppas att båda lagen kan spela i Mini Tiger 

Cup.  

 

Utbildningar finns för tränare  

Vi har 5-6 platser för gratis riktigt bra tränarutbildning. Hittills är Jenny, Kenneth och Martin anmälda 

till detta. Skarpnäck FF arrangerar och fler klubbar deltar. 18 maj och 15 juni.  

 

 

 


